
 
Nämndinitiativ om Äldreboenden och Trygghetsboenden 

 

Vi blir allt fler äldre och all statistik visar på ett omfattande behov av fler äldreboenden och 

trygghetsboenden i Västerås. Det finns initiativ och förslag från företag för att bygga och etablera 

äldreboenden och trygghetsboenden.  

 

Vi moderater har länge drivit att det borde införas en modell med fri etableringsrätt med fastställd 

ersättning enligt LOVEN för äldreboenden. Då kan företag lätt välja att etablera sig i Västerås och 

äldre får fler boenden att välja på med olika utförare och profiler. 

 

Det har kommit en förfrågan om etablering i Västerås på Önsta Gryta, Orientalen. Frågan var uppe i 

fastighetsnämnden innan sommaren men drogs tillbaka av majoriteten för att man ville överlägga 

med äldrenämnden innan beslut. Ett företag kan bygga äldreboende och trygghetsboende utifrån 

eget risktagande och fastighetsnämnden ska och behöver inte bedöma frågan utifrån äldrenämnden 

när det inte är staden som investerar eller binder sig för olika kostnader. 

 

Det vi moderater kan konstatera att S-styret i Västerås försvårar och förhindrar etablering av 

äldreboenden och trygghetsboenden i Västerås. Man vill med alla medel begränsa konkurrensen. 

Detta är mycket oroveckande när vi vet vilka behov som finns av både trygghetsboenden och 

äldreboenden i framtiden. 

 

Det finns fortfarande chans att ändra sig och därför föreslår vi moderater i Fastighetsnämnden att 

ärendet tas upp på nytt för beslut och att det tidigare förslaget till beslut från teknik- och 

fastighetsförvaltningen (att bifalla förfrågan) blir nämndens beslut. 

 

 

 

 

 

 


